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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért késik a területalapú támogatás kifizetése a gazdák közel 25 %-a részére?” címmel a
Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és
vidékfejlesztési miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az agrárkormányzat sikerként könyvelte el, hogy az Európai Unióban, szinte egyedülálló
módon, a magyar gazdák közel 100 %-a elektronikus úton nyújtotta be a területalap ú
támogatás igényét. A gazdáknak azt ígérték, hogy így az ügyintézés felgyorsul, a hiba
lehetőségek minimálisra csökkennek és a határid őn belül megkapják a visszaigazolást . A
visszaigazolás jelentősen késett, a gazdák közel 25 %-ának az igénylése felülvizsgálatra
szorult, jelentős többletmunkát okozva ezzel a falugazdászoknak, és zaklatást, vitákat ,
feszültségeket és támogatás csökkentést okozva ezzel a gazdáknak . Egyes szakértők szerint az
MVH nem tett mást, mint az adatokat számítógépen rögzítette és emailen továbbította a z
MVH központba. Ugyanezen szakértők állítása szerint az informatikai rendszer — amely az
adatokat kezelni képes és meggyorsítaná, segítené a pontos ügyintézést, a gyors, szakszer ű
ellenőrzést — nem működik .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miért késik a területalapú támogatás kifizetése a gazdák közel 25 %-a részére ?

Mikor jut el az MVH oda, hogy a jelent ős költséggel létrehozott informatikai rendszert
működteti és a gazdák zaklatása nélkül a számukra jogszer űen járó támogatásokat határid őben
visszaigazolva, bizonylatokkal ellátva kifizeti ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Jakab István
FIDESZ Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2008 . december 18.
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